
Geachte leden van GS,
Geachte leden van PS,
Geachte duo-leden van PS,

Ik reageer middels een reply all op “ de schreeuw om hulp “  van de Stichting IJmondig  om het 
ontstane gebrek aan transparantie weer te herstellen.

Mogelijk bent u geïnteresseerd in het achter liggende probleem van het gebrek aan transparantie.

Wat is het probleem : De provincie probeert met man en macht alle informatie inzake Tata geheim te 
houden. Op nog geen enkel ingediend WOB verzoek heeft de provincie tot nu toe ook maar een 
velletje papier openbaar gemaakt.

Iemand binnen de provincie heeft opdracht gegeven om alle informatie die op de website van de 
provincie stond over alle 1700 aan Tata bij de laatste revisie in 2007 verstrekte vergunningen van de 
website te laten halen.

Ten einde raad hebben de Stichting IJmondig ,Stichting Schapenduinen ,Stichting Duinbehoud en 
diverse direct omwonenden een advocaat in de arm moeten nemen om de broodnodige 
transparantie te herstellen.

Zelfs deze advocaat die notabene gepromoveerd is op de wet openbaarheid van bestuur wordt door 
de provincie actief tegen gewerkt ,en ruim over de wettelijke termijn heeft de provincie nog geen 
enkel document openbaar gemaakt. ( zie aangehechte brief van de advocaat aan de provincie )

Om eruit te komen is de advocaat gevraagd om de provincie voor te stellen om de transparantie 
inzake Tata als volgt te herstellen:

1) Alles wat de provincie zelf van haar website heeft gehaald weer terug te laten zetten op haar 
website

2) Alles wat er na het verwijderen van de website aan nieuwe stukken is geproduceerd ,deze op 
de website erbij te zetten.

3) De WOB verzoeken  af te doen, met een verklaring van de provincie dat alle onder het 
WOB  verzoek opgevraagde informatie inmiddels op de website is (terug)  geplaatst.

Mag ik u vragen om uw invloed aan te wenden om te zorgen dat alles weer terug wordt gezet op de 
website en zo de transparantie te herstellen.

Bij voorbaat dank.

Hartelijke groet,

Dhr. De Jong
Voorzitter
Stichting Schapenduinen


